
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2022/2023, ktoré sa konalo 

vo štvrtok 29.9.2022 o 8:00 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (17 členov AS; otvorenie: 16 členov; po druhom bode: 17 

členov; po treťom bode: 15 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 

šiestom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026. Predsedníčka privítala nového člena AS 

SvF UNIZA Ing. Dušana Briliaka, ktorý bol dodatočne zvolený do AS SvF UNIZA a odovzdala mu 

menovací dekrét. Predsedníčka AS navrhla nasledujúci program: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisu. 
3. Návrh na obsadenie funkcií prodekanov SvF UNIZA pre funkčné obdobie 2022 až 2026 

s účinnosťou od 1.10.2022. 
4. Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3 stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2023/2024. 
5. Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty UNIZA. 
6. Voľba tajomníka AS SvF UNIZA. 
7. Voľba členov Legislatívnej komisie a Hospodárskej komisie AS SvF UNIZA. 
8. Informácie z Rady vysokých škôl SR. 
9. Rôzne. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA dala hlasovať o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

AD 2) Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za zapisovateľa Ing. Romana Bulka, PhD 

a za overovateľky Ing. Zuzanu Papánovú, PhD. a Bc. Bibiánu Martinovičovú, ktoré s návrhom 

súhlasili. 

Hlasovanie za zapisovateľa: 

 Ing. Roman Bulko, PhD. ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

Hlasovanie za overovateľky zápisu: 

 Ing. Zuzanu Papánovú, PhD. ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Bc. Bibiána Martinovičová ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 

Príchod člena AS SvF UNIZA. Aktuálny počet senátorov: 17. 

 



AD 3) Návrh na obsadenie funkcií prodekanov SvF UNIZA pre funkčné obdobie 2022 až 2026 

s účinnosťou od 1.10.2022. 

Dekan SvF predstavil kandidátov na miesta Prodekanov.  

Na miesto Prodekanky pre štúdijnú a pedagogickú činnosť bola navrhnutá: 

 doc. Ing. Mária Kúdelčíková, PhD. 

Na miesto Prodekanky pre rozvoj a zahraničné vzťahy bola navrhnutá: 

 Ing. Petra Bujňáková, PhD. 

Na miesto Prodekana pre vedecko-výskumnú činnosť bol navrhnutý: 

 doc. Ing. Matúš Kováč, PhD. 

Predsedníčka AS SvF doc. Remišová po predstavení kandidátov otvorila diskusiu priestor pre 

otázky, v rámci ktorej položili otázky Ing. Šedivý a Ing.Bulko: 

1. Majú kandidáti podporný tým, s kým chcú užšie spolupracovať? Na otázku zareagoval 

pán dekan a zodpovedal otázku. 

2. Ako si predstavujú svoju činnosť a aký merateľný ukazovateľ budú sledovať, aby 

posunuli fakultu dopredu? Každý kandidát zareagoval samostatne. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Eva Remišová, PhD. navrhla vytvoriť volebnú komisiu, ako 

predsedu volebnej komisie navrhla Ing. Petra Dobeša, PhD. a ako členov volebnej komisie 

navrhla Ing. Petra Danišoviča PhD. a Bc. Lenku Lapašovú.  

Hlasovanie o členoch volebnej komisie: 

 Ing. Peter Dobeš, PhD.  ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Ing. Peter Danišovič, PhD. ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Bc. Lenka Lapašová  ZA: 16 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

Hlasovanie o schválení prodekanov SvF UNIZA pre funkčné obdobie 2022 až 2026 s účinnosťou 

od 1.10.2022 bolo tajné s nasledujúcim výsledkom: 

 doc. Ing. Mária Kúdelčíková, PhD. ZA: 15 Proti: 2 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Ing. Petra Bujňáková, PhD. ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 doc. Ing. Matúš Kováč, PhD. ZA: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

Akademický senát SvF schválil prodekanov SvF UNIZA pre funkčné obdobie 2022 až 2026 s 

účinnosťou od 1.10.2022 podľa ustanovení zák. č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení 

neskorších predpisov. 

Odchod dvoch členov AS SvF UNIZA na služobnú cestu. Aktuálny počet senátorov: 15. 

 

 



AD 4) Návrh na schválenie Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2023/2024. 

Dekan SvF prof. M. Drusa, PhD. a pani prodekanka doc. Ing. M. Kúdelčíková, PhD. predstavili 

jednotlivé dokumenty s pravidlami prijímacieho konania pre 1.,2. a 3. stupeň štúdia. Počas ich 

predstavovania bolo položených niekoľko otázok, na ktoré obaja odpovedali. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová dala hlasovať o procedurálnom návrhu prof. 

Deckého, aby sa hlasovalo o každom dokumente zvlášť.  

Hlasovanie o zmene hlasovania: 

 ZA: 1 Proti: 4 Zdržal sa: 10 Stav: Neschválené 

Hlasovanie o schválení dokumentov s pravidlami prijímacieho konania pre 1.,2. a 3. stupeň 

štúdia: 

 ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

Akademický senát SvF schválil Zásady a pravidlá prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. stupeň 

vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2023/2024podľa ustanovení zák. č. 131/2002 

Z. z. o vysokých školách v znení neskorších predpisov. 

AD 5) Návrh na schválenie členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty UNIZA. 

Dekan SvF a prodekanka doc. Ing. Mária Kúdelčíková, PhD. navrhli nasledujúcich členov 

Disciplinárnej komisie SvF: doc. Ing. Mária Kúdelčíková, PhD., doc. Ing. Peter Koteš, PhD., doc. 

Ing. Mária Trojanová, PhD., Ing. Marek Bartko, Bc. Lenka Lapašová, Ema Skachová, všetci 

súhlasili s nomináciou. Hlasovanie prebehlo tajnou voľbou. Vo volebnej komisii bol za 

Bc. Lenku Lapašovú ako člen volebnej komisie navrhnutý Ing. Marek Chabada. 

Hlasovanie o zmene člena volebnej komisie: 

 Ing. Marek Chabada  ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: Schválené 

 

Hlasovanie o schválení členov Disciplinárnej komisie SvF UNIZA: 

 doc. Ing. Mária Kúdelčíková, PhD. ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 stav: schválené 

 doc. Ing. Peter Koteš, PhD. ZA: 14 Proti: 1 Zdržal sa: 0 stav: schválené 

 doc. Ing. Mária Trojanová, PhD. ZA: 13 Proti: 1 Zdržal sa: 1 stav: schválené 

 Ing. Marek Bartko ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: schválené 

 Bc. Lenka Lapašová ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 stav: schválené 

 Ema Skachová ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 stav: schválené 

Akademický senát SvF schválil členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty UNIZA podľa 

ustanovení zák. č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v znení neskorších predpisov. 



AD 6) Voľba tajomníka AS SvF UNIZA. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA navrhla na miesto tajomníka AS SvF UNIZA Ing. Romana Bulka, 

PhD., ktorý súhlasil s nomináciou. Hlasovanie prebehlo tajnou voľbou. 

Hlasovanie o tajomníkovi AS SvF UNIZA: 

 Ing. Roman Bulko, PhD.  ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: Schválené 

Akademický senát SvF schválil tajomníka AS SvF UNIZA v zmysle Rokovacieho poriadku AS.  

 

AD 7) Voľba členov Legislatívnej komisie a Hospodárskej komisie AS SvF UNIZA. 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová vyzvala predsedov Legislatívnej komisie (Ing. Gago) 

a Hospodárskej komisie (Ing. Šedivý) a ostatných členov akademického senátu, aby navrhli 

členov do jednotlivých komisií v zmysle Rokovacieho poriadku AS SvF. 

Ing. Gago navrhol za zamestnaneckú časť Ing. Petra Danišoviča, PhD. a za študentskú časť Ing. 

Mareka Chabadu.  

Ing. Šedivý navrhol za zamestnaneckú časť Ing. Jakuba Chromčáka, PhD. a  za študentskú časť 

Ing. Mareka Bartka. 

Všetci nominovaní súhlasili. Hlasovanie prebiehalo tajnou voľbou. Pred hlasovaním prebehla 

zmena členov volebnej komisie, za Ing. Danišoviča bol navrhnutý prof. Decký a za Ing. Chabadu 

bola navrhnutá Bc. Martinovičová.  

Hlasovanie o zmene člena volebnej komisie: 

 prof. Dr. Ing. Martin Decký ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: Schválené 

 Bc. Bibiána Martinovičová ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: Schválené 

 

Hlasovanie o schválení členov Legislatívnej komisie AS SvF UNIZA: 

 Ing. Peter Danišovič, PhD. ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 2 stav: Schválené 

 Ing. Marek Chabada ZA: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 0 stav: Schválené 

 

Hlasovanie o schválení členov Hospodárskej komisie AS SvF UNIZA: 

 Ing. Jakub Chromčák, PhD. ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 2 stav: Schválené 

 Ing. Marek Bartko ZA: 14 Proti: 0 Zdržal sa: 1 stav: Schválené 

Akademický senát SvF schválil členov Legislatívnej komisie a Hospodárskej komisie AS SvF 

UNIZA v zmysle Rokovacieho poriadku AS. 

 



AD 8) Informácie z Rady vysokých škôl SR. 

Predsedníčka AS požiadala o informácie zástupcu fakulty Ing. Jakub Chromčák, PhD. z Rady 

vysokých škôl ohľadom vyhlásenia Slovenskej rektorskej konferencie.  

Vysoké školy sú na pokraji kolapsu. V ostatných rokoch už nie je možné hovoriť o ich rozvoji, 

ani o ich dôstojnom prežití, či prežití vôbec. Vzhľadom na predchádzajúce škrty v rozpočte 

verejných vysokých škôl v rokoch 2021, 2022 a plánovaný pokles v roku 2023 v úhrne o 72 mil. 

eur nie je možné zabezpečiť základný chod verejných vysokých škôl. Dôrazne preto vyzývame 

vládu SR aby: 

1. Zvrátila negatívny vývoj financovania vysokých škôl. Žiadame, aby sa financovanie 

dostalo minimálne na úroveň roka 2020. 

2. Sektoru vysokých škôl kompenzovala výpadky spôsobené bezprecedentnou 

energetickou krízou. 

3. Dofinancovala výpadky v národných a európskych projektoch tak, ako v okolitých 

krajinách. 

Ak nedôjde k naplneniu týchto požiadaviek, vysoké školy od 17. novembra 2022 zatvoria 

svoje brány a prestanú plniť svoje poslanie. 

 

AD 9) Rôzne 

Dekan SvF informoval, že na najbližšie zasadnutie senátu predloží návrh členov novej vedeckej 

rady. 

Ing. Z. Papánová, PhD. prezentovala názor o zle použitej forme hlasovania per rollam zo dňa 

19.9-20.9.2022 o Dodatku č. 1 k Smernici č. 1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline, kedy neboli dodržané princípy rokovacieho poriadku 

akademického senátu stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline. Prof. Dr. Ing. M. Decký 

doplnil podstatu problému a prečítal body z rokovacieho poriadku. Predsedníčka AS SvF 

UNIZA a dekan SvF reagovali na daný podnet, navrhli upraviť rokovací poriadok. 

Ing. M. Chabada informoval o prípravách na ples stavebnej fakulty.  

Dekan SvF sa poďakoval organizátorom akcie: „Neformálne uvítanie prvákov Stavebnej 

fakulty“, ktoré sa konalo 22. 9. 2022 v oddychovej zóne SvF v suteréne budovy.  

Predsedníčka AS poďakovala členom senátu za aktívnu účasť na rokovaní. 

 

V Žiline 29.9.2022 

Prílohy 

Prezenčná listina, hlasovacie lístky, vyhlásenie Slovenskej rektorskej konferencie. 

  



Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD .............................. 

 

Overovatelia: Ing. Zuzana Papánová, PhD. .............................. 

 Bc. Bibiána Martinovičová .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


